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lnterpelacja

Zvracam sig z uprzejm4 pro6b4 o informacjg dotycz4c4 mofliwodci naprawienia

szk6d powstalych wskutek prac przy ulicy Swietlanei.

Stan nawierzchni drogi niestety macmie sig pogorszyl i naleialoby podj4i

odpowiednie kroki aby zzpobiec dalszemu procesowi niszczenia. Droga ta jest waina dla

mieszkaric6w Michelina poniew:u2 cod"iennie korzysta z niej nie tylko wielu kierowc6w, ale

przed wszystkim wielu rowerzyst6w, a tak2e rodzicow kt6rzy z dnefirn w w6zkach chodz4 t4

drog4 regularnie na spurcery.

W zal4czonych zdjgciach zrobionych od sLrzyzowania ulicy Swiettanej z Sami4 do

dicy Swietlanej z Jaworow4 wytainie widoczre s4 uszkodzenia nawierzchni. Proszg

w imieniu mieszkafc6w Michelina o bier4c4 napmwQ ulicy Swietlanej, tym bardziej iz

niekt6re uszkodzenia sQ doSi glgbokie i podczas jazdy rowerem starowiq du2e

niebezpieczeristwo.

BEdg wdzigcmy za pozytywne ustosunkowanie sig do mojej pro5by, skladanej

w imieniu mieszkanc6w osiedla Michelin.
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